
Geachte mevrouw Bijsterveld,

Na het lezen en begrijpen van het voorstel wil ik u als ouder van drie kinderen die 
gebruik maken van de mogelijkheden die in de wet beschreven staat moet mij het 
volgende van het hart.

In het kabinetsbeleid wordt gesteld, dat er bezuinigingen moeten worden genomen om 
de zaken op orde te brengen voor de generaties achter ons om die niet de dupe te laten 
worden van de huidige situatie.
Wat u in de plannen doet is de kinderen met problemen de kansen voor de toekomst 
ontneemt, immers zij kunnen niet op de juiste wijze worden begeleid om zo optimaal 
mogelijk aan het arbeidsproces deel te nemen. 
Sterker nog een aantal komt door de bezuinigingen helemaal niet toe aan het 
arbeidsproces en worden bij voorbaat al gediskwalificeerd, dat betekend die in de 
zorg terecht komen, dus daar zullen extra mensen aangetrokken moeten worden om 
deze op te vangen.
Dat is dus een dubbele belasting voor de maatschappij in de toekomst, ofwel u gaat in 
tegen het kabinetsbeleid om de rekening van de crisis niet bij de toekomstige 
generatie neer te leggen, zowel het niet deelnemen aan het arbeidsproces en het nodig 
zijn van extra begeleiding gaat de toekomstige generatie veel meer kosten dan de 
bezuiniging van 300 miljoen die u nu wilt realiseren.

Met andere woorden wordt de bezuiniging wel bij de toekomstige generatie 
neergelegd en dan ook nog bij de zwakkeren in de maatschappij!

Ik denk dat dit niet past bij iemand uit het CDA komt, want Christelijk is zorgen voor 
de zwakkeren, immers Jezus ging met name op de bres voor de zwakkeren en 
verschoppelingen uit de maatschappij!!!!!!! 

Vr Gr 
Y. Bouma
Docent regulier onderwijs,
Ouder van drie kinderen met handicap.


